

3rd Session, 50th Legislature,  
New Brunswick,  
34 Elizabeth II, 1985

3<sup>e</sup> session 50<sup>e</sup> Législature,  
Nouveau-Brunswick,  
34 Elizabeth II, 1985

# BILL

# PROJET DE LOI

---

---

AN ACT TO AMEND THE  
BUSINESS CORPORATIONS ACT

---

---

---

---

LOI MODIFIANT LA LOI SUR  
LES CORPORATIONS COMMERCIALES

---

---

Read first time

Première lecture

Read second time

Deuxième lecture

Committee

Comité

Read third time

Troisième lecture

---

---

HON. F. G. DUBÉ, Q.C.

---

---

---

---

L'HON. F. G. DUBÉ, C.R.

---

---

**An Act to Amend the  
Business Corporations Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

**1** *Section 186 of the Business Corporations Act, chapter B-9.1 of the Acts of New Brunswick, 1981, is amended by adding immediately after subsection (3) thereof the following subsection:*

**186(4)** A signature required on a certificate referred to in subsection (2), 180(1) or 200(1) may be printed, stamped or otherwise mechanically reproduced thereon.

**2** *This Act shall be deemed to have come into force on October 1, 1981.*

**Loi modifiant la  
Loi sur les corporations commerciales**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

**1** *L'article 186 de la Loi sur les corporations commerciales, chapitre B-9.1 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1981, est modifié par l'adjonction après le paragraphe (3) du paragraphe suivant:*

**186(4)** La signature, qui doit figurer sur le certificat visé au paragraphe (2), 180(1) ou 200(1), peut être imprimée, estampillée ou reproduite mécaniquement.

**2** *La présente loi est réputée être entrée en vigueur le 1<sup>er</sup> octobre 1981.*

## EXPLANATORY NOTES

### Section 1

A signature required on a certificate referred to in subsection 186(2), 180(1) or 200(1) of the *Business Corporations Act* may be printed, stamped or mechanically reproduced on the certificate.

### Section 2

Coming-into-force provision.

## NOTES EXPLICATIVES

### Article 1

La signature devant figurer sur le certificat visé au paragraphe 186(2), 180(1) ou 200(1) de la *Loi sur les corporations commerciales* peut être imprimée, estampillée ou reproduite mécaniquement sur le certificat.

### Article 2

Entrée en vigueur.

---

---

3rd Session, 50th Legislature,  
New Brunswick,  
34 Elizabeth II, 1985

---

---

---

---

3<sup>e</sup> session 50<sup>e</sup> Législature,  
Nouveau-Brunswick,  
34 Elizabeth II, 1985

---

---

**BILL** 77

**AN ACT TO AMEND THE  
BUSINESS CORPORATIONS ACT**

**PROJET DE LOI**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR  
LES CORPORATIONS COMMERCIALES**

JUN 18 1985

UNIVERSITY  
NEW BRUNSWICK

---

---

HON. F. G. DUBÉ, Q.C.

---

---

---

---

L'HON. F. G. DUBÉ, C.R.

---

---